
Byggeri på Hou Havn 
 

 

 
 
Efter henvendelse til borgmester Uffe Jensen og kommunaldirektør 
Henning Haahr, skrev sidstnævnte, mandag 12. september 2016: 
 

Hej Ryan 
 
Tak for din mail. Det er vigtigt for os/Odder Kommune at holde en 

løbende dialog med bl.a. Hou Fællesforum om havneprojektet og 
det er rigtig fint, at du/I lige selv gør opmærksom på, når I har 
brug for at vide noget/mere. 
 
Og ja, vii har fået konkrete bud på strandvilla-arealet, hvoraf 1 er 
kvalificeret. På baggrund af det indleder vi en dialog med byder om 
de nærmere forudsætninger for handlen. Hvad angår det øvrige 
havneareal har samme byder udtrykt interesse for også at indlede 
en nærmere dialog herom, hvilket vil ske parallelt med dialog om 

strandvilla-arealet. 
 



 
Med venlig hilsen 
 
Henning Haahr 
Kommunaldirektør 
  
Nu afventer vi så – i Hou Fællesforum, Lokalråd for Hou og Omegn 
– at ”kommunen” inviterer til fortsat dialog, så vi opnår det 
allerbedst mulige før byggerier på havnearealerne indledes. 

 
Vi ser frem til at stille med repræsentanter til en ”følgegruppe” 
 
15-09-2016/Ryan Moric 


